
ZÁPIS

Z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Chotíkov konaného dne 19.6. 2009  
od 19.00 hod. v sálu kulturního domu Slavie v Chotíkově 

Přítomni:  Bělohlavý Tomáš

                   Bláha Zdeněk                                  Nepřítomni:   Havel Jan

                  Blažek Vítězslav                                                             Smolák Martin

                   Bříza Zdeněk        Mrázek Josef

                   Fryček Václav

                   Hlaváček Zdeněk       

                   Čechura Vladimír      

                   Haken Luděk       

                   Chmelíř Josef

                   Landa Jan

                   Tomášek Oto

                   Řípa Luděk 

       Program veřejného zasedání zastupitelstva obce Chotíkov:

Zpráva o činnosti rady obce od posledního VZ1.
Projednání a schválení investičních záměrů na roky 2009 - 20132.
Projednání a schválení způsobu financování investičních záměrů3.

„Místní komunikace K Cihelně a Místní komunikace - průtah

             obce Chotíkov“

Schválení pasportizace obecních komunikací zpracovaných OÚ4.
Schválení uzavřených nájemních smluv, smluv o výpůjčce a smluv o budoucím
odkoupení pozemků s majiteli pozemků dotčených rekonstrukcí místních komunikací

5.

Projednání a schválení žádosti o dotaci z programu NUTSII a jeho realizace6.
Projednání a schválení směnné smlouvy a smlouvy kupní s manželi Fliegelovými7.
Projednání a schválení sociálního fondu obce a pravidla jeho čerpání8.
Projednání a schválení převzetí ideálních 75% majetku TJ FC Chotíkov 1932 do
majetku obce

9.

    10) Projednání a schválení rozpočtového opatření obce k 31. 5. 2009

    11) Projednání a schválení bezúplatného převodu vodovodu a kanalizace na     
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          p.č. 595/4 a 558/116 v KÚ Chotíkov do vlastnictví obce

    12) Výhled financování obce na roky 2010 a 2011

    13) Schválení dodatku ke smlouvě s firmou PP-servis Procházka na „ přestav-

           bu vstupního prostoru do třídy MŠ v ZŠ“

    14) Diskuze s občany obce a náměty pro další činnost

Průběh jednání:

Veřejné zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta p. Blažek (dále jen „starosta“) v 19.00
hod uvítáním. Konstatoval, že je přítomno 12 zastupitelů  
z 15 a tedy, že zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Starosta přednesl návrh na zvolení návrhové komise ve složení: p. Bříza a p. Bělohlavý a dal
o něm hlasovat.

Návrhová komise byla v navrženém znění zvolena většinou 12 hlasů pro, 0 hlasů
proti

Starosta podal návrh na zvolení ověřovatelů zápisu a to p. Chmelíře a p. Fryčka

Navržení ověřovatelé byli zvoleni většinou 10 hlasů pro, 0 hlasů proti,  
2 se zdrželi hlasování

 

Poté starosta přednesl návrh programu VZ. 

Starosta nechal o  programu VZ hlasovat

Program VZ byl schválen jednomyslně

P. Haken podal informace o činnosti rady obce za uplynulé období od posledního VZ

Starosta přednesl návrh na odsouhlasení „investičních záměrů obce na roky 2009 – 2013.

Návrh byl schválen většinou 11 hlasů pro, 1 hlas proti

Starosta přednesl návrh na  vypuštění bodu č. 3) programu a jeho zahrnutí do bodu 6) a dal o
svém návrhu hlasovat.

Návrh byl schválen jednomyslně

Starosta seznámil zastupitele s novou dopravní pasportizací Obce Chotíkov zpracovanou Ing.
Zdeňkem Bláhou. Starosta požádal zastupitelstvo o schválení nové pasportizace obce.   

Návrh byl schválen většinou 11 hlasů pro, zdržel se 1

Starosta seznámil zastupitelstvo obce s nutností uzavřít smlouvy s majiteli pozemků
dotčených rekonstrukcí komunikace „K Cihelně a MK – průtah“ z důvodů zajištění dotace

ZÁPIS VZ 19.6. 2009 +.doc http://mail.google.com/mail/?ui=2&ik=1958432e25&view=att&th=12...

2 z 5 24.6.2009 17:56



z NUTS II.

Návrh byl schválen jednomyslně

Starosta přednesl návrh předkládané žádosti pro čerpání dotačních prostředků na
rekonstrukci místních komunikací v tomto členění:

1. Možnost předložit žádost o dotaci do 5. Výzvy Regionálního operačního programu NUTS
II Jihozápad, oblast podpory – Rozvoj místních komunikací na projekt „ rekonstrukce
místních komunikací K cihelně a MK – průtah obcí“

2. Důvodová zpráva včetně přepočítaných rozpočtových nákladů

3. Celkové odhadované náklady projektu ve výši 39 545 672,- Kč

4. Předfinancování projektu ve výši 100% zajistí Obec Chotíkov z vlastních zdrojů členěných
takto: hotovostí na bankovním účtu obce ve výši   
6 042 672,- Kč a bankovními úvěry v celkové výši 33 500 000,- Kč

Dotací z Regionálního operačního programu NUTS II Jihozápad ve výši

28 216 102,,- Kč s DPH, která bude využita na splátku bankovních úvěrů.

Kofinancování podílu obce Chotíkov v rámci projektu ve výši 7,5% způsobilých výdaje
projektu, tj. částku 2 287 792,- Kč a 100% celkových nezpůsobilých výdajů projektu, tj.
částku 9 041 778,- Kč.

Předpokládaná realizace projektu (dokončení) je v roce 2011.

Návrh byl schválen  jednomyslně

Starosta přednesl návrh na schválení směnné smlouvy  pozemku p.č. 725/3 v KÚ Chotíkov,
který je ve vlastnictví obce za pozemek p.č. 581/45 v KÚ Chotíkov a kupní smlouvy na
pozemek p.č. 725/8 v KÚ Chotíkov s manželi Flieglovými.

Pozn. p. Landa: Dotaz na způsob stanovení prodejní ceny výše zmíněných pozemků s tím, že
navrhovanou cenu považuje za podhodnocenou.

Starosta navrhl doplnit usnesení o zdůvodnění způsobu stanovení prodejní ceny.

Návrh byl schválen jednomyslně

Starosta obce přednesl návrh na vytvoření sociálního fondu pro zaměstnance a uvolněné
funkcionáře obce vč. pravidel jeho čerpání

Pozn. p. Bříza: návrh na snížení částky poskytované na příspěvek na dovolenou, sportovní a
kulturní vyžití – nekonkretizoval návrh.

p. Fryček – návrh na hlasování o každém konkrétním příspěvkům uvedeným  
v návrhu, o návrhu dal starosta hlasovat

Hlasování: pro 1 hlas
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Návrh nebyl schválen

Starosta dal hlasovat o předneseném návrhu sociálního fondu pro zaměstnance a uvolněné
funkcionáře obce vč. pravidel jeho čerpání

Hlasování: pro 6 hlasů
Návrh nebyl schválen

Starosta přednesl návrh na převod 75% ideální části nemovitého majetku  
TJ FC Chotíkov 1932 do majetku obce

Návrh byl přijat většinou 8 hlasů pro, proti 0 hlasů, 4 se zdrželi

 

Předseda rozpočtového a finančního výboru předložil zastupitelům návrh na projednání a
schválení rozpočtového opatření obce za období 1. – 5. 2009

Návrh byl přijat jednomyslně

Starosta přednesl návrh na schválení bezúplatného převodu inženýrských sítí na p.č. 595/4 a
558/116 v KÚ Chotíkov do vlastnictví obce s podmínkou zřízení věcného břemene práva
chůze, jízdy a přístupu k inženýrským sítím pro Obec Chotíkov na předmětné pozemky.

Pozn. p. Landa – návrh na odložení tohoto bodu programu, o návrhu dal starosta hlasovat

Hlasování: pro 3 hlasy, proti 8 hlasů, 1 se zdržel
Návrh nebyl schválen

Starosta navrhl doplnění usnesení o diskutovaném bodu a dal o navrženém bodu hlasovat

Návrh byl přijat většinou 9 hlasů pro, proti 1 hlas, 2 se zdrželi

Předseda rozpočtového a finančního výboru přednesl výhled financování obce na roky 2010
a  2011

Návrh byl přijat jednomyslně

Starosta požádal zastupitele o souhlas s uzavřením „dodatku č. 1 ke smlouvě  
o dílo s firmou PP servis s.r.o. Procházka“ na přestavbu vstupního prostoru  
do třídy MŠ rekonstruované v ZŠ do výše 120 000,- Kč

Návrh byl přijat jednomyslně

Pozn. p. Bříza – návrh na znovuotevření bodu návrhu sociálního fondu pro zaměstnance a
uvolněné funkcionáře obce vč. pravidel jeho čerpání, starosta dal o návrhu hlasovat.

Hlasování: pro 3 hlasy
Návrh nebyl schválen

Starosta konstatoval, že byly vyčerpány řádné body programu veřejného zasedání
zastupitelstva obce Chotíkov.
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Zastupitelstvo poté jednomyslně schválilo znění všech bodů usnesení tohoto zasedání
zastupitelstva. 

Pozn. p. Landa – dotaz na plnění usnesení z loňského zastupitelstva na téma poptávkového
řízení na vybudování veřejného rozhlasu

odpověď – starosta – usnesení bude plněno po vyhlášení dotačního titulu  
a možnosti jeho čerpání 

Po proběhnutí diskuze bylo zasedání obce ukončeno v 20.30 hodin. 

V Chotíkově dne 19. 6 2009

                                                                  Členové návrhové komise:

                                                                  p. Bříza             ………………………….. 

                                      

                                                                  p. Bělohlavý   
………………………………              

                                                                  Ověřovatelé zápisu: 

                                                                  p. Fryček           …………………………………. 

                                                                  p. Chmelíř        …………………………………….

Přílohy: 1/ Usnesení z veřejného zasedání zastupitelstva obce Chotíkov ze dne    

                    19. 6. 2009

              2/ Prezenční listina veřejného zasedání zastupitelstva obce Chotíkov

                   ze dne 19. 6. 2009

              3) Podkladové materiály k jednotlivým projednávaným bodům  
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